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Mötesanteckning från Prefektråd SCI 

Plats för mötet: Mötesrum Galaxen, Lindstedsvägen 25 

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef  
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Mark Pearce, vice skolchef FFA (via zoom) 
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik (via zoom) 
Erik Edstam, tf. administrativ chef 

Josefin Larsson, vice prefekt FA Fysik (punkt 1) 
Maurice Duits, vice prefekt FA Matematik (punkt 1) 
Zuheir Barsoum, vice prefekt FA Teknisk Mekanik (punkt 1) 
Jonas Weissenrieder, vice prefekt FA Tillämpad fysik (punkt 1) 

Annette Grahn, ledningsstöd 

1 Tema Forskning 

Sandra hälsar välkommen till det första prefektrådsmötet med ett specifikt tema. Detta 
tillfälle är tema Forskning och alla viceprefekter för forskning medverkar i den första 
delen av mötet. 

Institutionens arbete med infrastruktur 

Oscar lyfter till diskussion hur institutionerna ser på infrastruktur. Sandra presenterar hur 
skolans medel (FoFU, Externa medel och Prestationsmedel) fördelas ut till institutionerna 
och förklarar tanken som ligger bakom fördelningen. Denna delas upp i fakultetsmedel 
och infrastruktur. Respektive institution bestämmer sedan hur de fördelar ut sina medel 
inom institutionen.  

Prefekterna berättar om hur de har fördelat ut dessa medel hos sig. Diskussion förs kring 
bland annat hur detta fungerar på institutionerna och möjligheter som finns med 
uppdelningen i fakultetsmedel och infrastruktur. Frågorna kommer att tas vidare för 
fortsatt diskussion. 

Institutionens arbete med forskningsanslag 
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Vidare diskuteras tankar hos institutionerna kring möjliga förbättringar i hur skolan 
nominerar till olika anslag. Rådet diskuterar kring hur man kan tänka strategiskt gällande 
detta och hur skolans modell ska se ut. Institutionerna uppmuntras att börja tänka kring 
principer/strategier och kandidater för kommande utlysning av Wallenberg Fellows, 
deadline Januari-Februari 2025. 

Planering av öppet hus i samband med skolfesten 

I samband med skolfesten den 4 juni planeras ett öppet hus av lokaler och lab under 
eftermiddagen. Tankar och synpunkter kring detta tas in från rådet. Förslag som 
uppkommer är att köra en promenad genom labben, med avgång vid fasta tider. Varje 
institution får i uppgift att tänka igenom hur man kan lägga upp det och återkoppla till 
Oscar. Mer information kommer sedan att skickas ut genom nyhetsbrevet.  

2 Kommande beslut om revidering av Masters- och Doktorandprogram 

Den senaste versionen av uppdragsbeskrivningen presenteras. Diskussion förs kring den 
föreslagna tidplanen som upplevs allt för stressig hos institutionerna. Beslut tas om att 
ändra tidplanen för uppdraget. Prefekterna lyfter övriga synpunkter som finns, exempelvis 
hur man ska kunna arbeta tillsammans med sina utredningar. 

3 Skolans reformagenda 

Sandra informerar om att hon på KTH:s LG har presenterat skolans reformagenda för de 
närmaste tre åren, tillsammans med skolcheferna för övriga skolor. Skolan har skrivit en 
konkret reformagenda med i huvudsak två tydliga punkter. Slutsatsen var att SCI har 
skrivit på ett lite annorlunda sätt än övriga skolor och kommer att behöva justera texten 
något. Sandra presenterar texten till reformagendan och diskussion förs kring förslag på 
punkter som kan läggas till för att utveckla den.  

4 Eko-rutiner 

Sandra lyfter frågan gällande rutiner med lönetriggers för lokaler som upplevs vara ett 
stort problem för institutionerna. Diskussion förs kring hur man vill ha det på de olika 
institutionerna, hur diskussionerna har förts hittills samt vad som kan vara nästa steg för 
att komma fram till en lösning. 

Richard Hedberg, controller från ekonomiavdelningen, är inbjuden till nästa prefektråd 
för en dialog kring de frågor och förslag på lösningar som finns. 

5 Övriga frågor 

Mark påminner om att nomineringsdeadline för Borelius-medaljen är på måndag 22 april. 

Fredrik lyfter en fråga om en forskaranställning. Ingen har några invändningar. 

Carlota önskar att rådet framöver tar en diskussion kring säkerhetsfrågor kopplat till 
anställningar och ett förändrat världsläge. Rådet beslutar att bjuda in Nina Wormbs för 
diskussion kring detta vid ett lämpligt tillfälle efter sommaren. 

 

Anteckningar av 

Annette Grahn 

2024-04-16 


